
 
 

 
 

 

Jag har valt frisörlinjen för att jag har alltid tyckt om att laga hår, laga olika frisyrer till 

andra, laga frisyrer till mig själv. Sen nu sen senare att färga har varit en jättestor sak 

som jag har gillat. 

Då när jag var liten så brukade jag laga frisyrer till släktingar och till familjen och allt 

annat. 

Nå det som jag tycker mest om att göra här är att färga med granna färger. 

När jag blir färdig som frisör… Egentligen vet jag inte ännu vad jag vill men troligen 

fortsätter jag med mina studier eller så börjar jag studera på någon annan linje. 

Man klarar sig jättebra med svenska, finska och engelska med det här yrket men det är 

alltid en plus om man kan flera språk. 


